
 

 

Protokoll styremøte 5/23 

18.04.23 kl.19.00, Teams 

 

Tilstede: 

Terje Lindstrøm (leder) 

Rachel Karine Koldal 

Torill Moe 

Astrid Indrebø 

Siw Else Vikan 

Roy Sundby (vara) 

 

24/23: Godkjenning av protokoll 4/23. 

• Godkjent. 

25/23: Post. 

Søknader om utstillinger. 

• Siw har svart og godkjent. 

Domene på navn som må fornyes. 

• Ina ordner det. 

Fjerne annonser på omplasseringshunder. 

• Siw fikk hjelp av Marianne til det. 

 

26/23: Økonomi. 

• Det er fremdeles penger på bok. 

• Venter på regningen fra årsmøtet. 

• Det er pr. Dags dato 550 betalende medlemmer. 

• Sende søknad om momskompensasjon 

             - Torill sender søknad. 

27/23: Årsmøtet 2023. 



• Protokollen er ferdig signert og legges ut i lag med høringssvarene, lovene og 

avlsreglene. 

            - Astrid oppdaterer lover og avlsregler etter vedtak på årsmøtet og oversender nye  

              lover, avlsregler og sammendrag av høringssvarene (som ble lagt frem på årsmøtet) 

              til styret og Marianne. Siw Else og Marianne legger det ut på hjemmesiden 

• Protokoll, lover og avlsregler sendes ut på mail til alle medlemmene. 

             - Torill ordner det. 

• Sende inn det nye lovendringene til godkjenning hos NKK. 

             - Astrid sender inn. 

28/23: Buhunden 1/23. 

• Presentasjon av nye styremedlemmer. 

            - Rachel Karine og Siw Else sender inn selv. 

• Leder 

             - Terje skriver og sender inn. 

• Protokoller og avlsregler fra årsmøtet. 

            - Astrid sender inn. 

• Info fra avlsrådet. 

             - Avlsrådet sender inn. 

• Årsmeldingen fra styret. 

             - Astrid sender inn. 

• Årsmelding fra avlsrådet. 

             - Avlsrådet sender inn. 

• Annonse Buhundens nasjonaldag. 

             - Terje ordner den. 

• Øyelysing. 

             - Ernst Otto stiller i år også. 

• Oppdatere rekruteringsbrosjyre. 

             - Terje ordner det. 

• Presentasjon av årets dommer. 



            - Terje ber dommer om å skrive en presentasjon med bilde. 

29/23: Buhundens nasjonaldag. 

• Gikk gjennom sjekkliste og fordelte litt oppgaver samt oppdaterte listen. 

             - Medlemmer av utstillingskomiteen blir invitert med på den saken på neste møte. 

30/23: Eventuelt. 

• Mailer angående omplassering går rett til avlsrådet. 

            - Siw Else og Marianne ordner det. 

• Oppdatering av strategidokument. 

             - Terje ordner det. 

• Protokollen; sendes til styret som da har 3 dager på å kommentere/legge til noe. 

            - Vedtak: ingen kommentar betyr godkjent og protokoll legges ut. 

• PC som følger sekretær; greit å ha en pc som kun brukes til klubbens arbeid – og som 

også brukes på Buhundens nasjonaldag og årsmøte. 

             - Vedtak: styret godkjente å skaffe pc med office home pakke. 

             Siw Else og Roy får med seg en datakyndig medlem til å få tak i grei pc og får hjelp               

til å installere. 

 

Møtet ble hevet kl. 21.05 

 

Referent: 

Siw Else 

 

 

 

 

 

 

 


